
Svar til fodboldformanden. 

Formanden for Hareskov IF Fodbold Jim Midjord lufter her i avisen den 12. februar sin frustration over at 

tilladelsen til etablering af en kunstgræsbane i Hareskovby lader vente på sig. Jeg forstår godt den store 

utålmodighed. Lad mig straks slå fast at Danmarks Naturfredningsforening ikke har noget principielt mod 

kunstgræsbaner. Men de skal etableres på en miljømæssig forsvarlig måde. Det er ikke rigtigt, som det står 

i avisen, at naboernes bekymring er afkræftet. Den valgte type kunstgræs er en af de mest forurenende på 

markedet. Vores bekymring gælder de nærliggende søer, men mest grundvandet. Der er valgt en løsning, 

hvor drænvandet fra banen nedsives på stedet, i stedet for en løsning, hvor drænvandet ledes til 

rensningsanlægget. Nedsivningen vil foregå i et område med drikkevandsindvinding. Fra den planlagte bane 

er der kun 200 m til den kommende grundvandsindvinding i skoven ved Gammel Hareskovvej. 

Vi kan ikke i vores stillingtagen tage hensyn til sagsbehandlingstiden, der desværre er øget væsentligt på 

grund af udflytningen af statslige arbejdspladser. 

Carsten Juel 

Formand DN Furesø. 

 


